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南通恒力包装科技股份有限公司
Nantong Hengli Packaging Technology Co., LTD
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帮助您最大程度的降低对人工的依赖 !
We'll work with you to cut labor costs！
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恒力包装科技股份有限公司一直致力于提供包装应用方面的服务以增强客户产品的竞争力，目前涉及到的领域广泛，
主要覆盖食品、制药、保健品、医疗器械、洗护用品、宠物用品、农产品和工业品这八大行业。恒力包装一贯倡导全
周期、多方位地解决客户的包装问题，将提升客户产品竞争力和降低客户用人依赖性，从而获得更高生产效率和更多
利益作为首要目标，以此促进行业的更好发展。

恒力包装旗下还开设了 : 上海派全进出口有限公司、莱氏食品科技（南通）有限公司和妃想吃电子商务（南通）有限
公司   3 家关联企业，只为全方位，多渠道、宽领域地满足各行业客户的需求。

Hengli has also founded 3 additional controlled firms in order to offer clients in many industries comprehensive, 
multi-channel, and broad service. They are: Shanghai Omnipack Import&Export Co.,Ltd., Lai's Food Technology 
(Nantong) Co., Ltd., and Fei Xiang Chi E-commerce (Nantong) Co., Ltd.

Hengli has been commitment to providing packaging application services to enhance the competitiveness 
of customer products. Hengli's machinery has so far been extensively employed in sectors including food, 
pharmaceutical, health products, medical equipment, personal care, pet products, agricultural products, and 
industrial products. Hengli has always advocate a comprehensive and multi-faceted solution to assist customers 
in resolving their packaging-related issues. The main objective is to increase the competitiveness of customers' 
products and lower labor costs in order to increase production efficiency and generate more advantages and 
promote the industry’s development.

包装材料

恒力包装擅长解决各式包装问题，帮助客户实现多样化的包装创意，以此提升市场竞争力。

恒力包装拥有以数粒包装为核心的多项技术优势，其中还包括混合包装、柔性包装、包
装工程、个性化包装、混合计量、快速投料以及智能设备这几大方面。

恒力包装集合行业之所长，拥有专业的设备研发团队，根据客户需求开发定制方案，以
满足不同场景下的包装形式。

包装材料作为整个包装工业中的重要环节，是发展包装技术、提高包装质量和降低包装
成本的基础，恒力包装致力于让包装更科技、更精彩、更轻松、更给力。

Hengli excels at offering a range of packaging options to customers, enabling 
them to implement creative packaging concepts and raising their level of market 
competitiveness.

Hengli's main piece of equipment is the counting filling machine. Based on this, 
Hengli also has a variety of unique patented technologies, such as mixed packaging, 
Adaptable packaging, turnkey packing project, customized packaging, mixed metering 
packaging, quick feeding equipment, and intelligent packing equipment, among others.

包装咨询
SOLUTION CONSULTING

包装技术
PACKAGING TECHNOLOGY

Hengli is the market leader in the packaging sector and has a skilled R&D team for both 
software and hardware. Solutions that are specialized to the demands of the customer 
in order to satisfy various packaging requirements.

包装设备
PACKAGING MACHINERY

As the foundation of the entire packaging industry, packaging materials are the key to 
developing packaging technology, improving packaging quality and reducing packaging 
costs. Hengli is committed to helping customers find and apply better and more 
advanced packaging materials and equipment.

PACKING MATERIAL

我们的业务模块
COMPANY
PROFILE

企业简介
证券代码  871060  

成立于 2004 年

恒 久 才 能 专 业  ·  力 求 才 能 致 精

上海派全进出口有限公司 莱氏食品科技（南通）有限公司 妃想吃电子商务（南通）有限公司

恒力包装

全方位为您解决包装问题！
Help you with a comprehensive packaging solution !

Professionalism comes from perseverance , excellence comes from constant improvement

TECHNICAL EXPERTISE

Since 2004

Stock code：871060

扫码了解更多
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BUSINESS PARTNER
合作客户

恒力包装自创建以来，发展势头迅猛，效益稳步增长。恒力包装以研发、生产、销售固体制剂包装生产设备为主业，将“以
用户为友，拜用户为师，想用户所想，急用户所急 ”作为首要行动指南，以优良的品质、至诚的信誉，在业内树立了
良好口碑，获得了各界用户的推崇和喜爱，产品享誉国内外。

“以用户为友，拜用户为师，想用户所想，急用户所急 ”

恒力产品已先后多次出口包括美国、法国、英国、德国澳大利亚、新加坡、加拿大等国家在内的三十余个国家和地区。

Hengli has expanded quickly since its founding in 2004 and its advantages have continually increased. Hengli 
specializes on the development and sale of equipment for packaging solid products. Considers the fundamental 
tenet of "be collaborators with clients, learn further from clients, advance and grow with clients" to be of the 
highest quality and sincerity. Hengli has built a solid name in the market and garnered the admiration and love of its 
customers. The goods are popular both domestically and overseas.

Including the United States, France, Britain, Germany, Australia, Singapore, Canada, and more, Hengli machines have 
been sold to more than 30 nations and territories.

Be collaborators with clients, learn further from clients, advance and grow with clients

扫码了解更多
LEARN MORE

篇幅有限，未能全部列出，排名不分先后

制药、医疗器械类企业

保健品类企业

美妆、洗化类企业

其他类

Pharmaceutical, medical device enterprises

Health care manufacturing enterprises

Beauty, washing and chemical manufacturing enterprises

Space is limited, not all listed, ranking in no particular order

The trademark is for display only, please contact us to delete it if it is inappropriate

食品类企业

Others

Food manufacturing enterprises

Thanks to all the customers! 感谢所有客户！
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智能包装方案

安全高效 精准判断
Secure and effective Accurate judgment

INTELLIGENT PACKAGING SOLUTIONS

卓越识别 智能引擎
Outstanding recognition knowledgeable engine

扫码了解更多
LEARN MORE
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将无序的瓶子自动输送到下位设备

通过专业电子数粒机精准计数灌装

电磁感应铝箔封口风冷技术，节约能源

全自动封口，适用不同的瓶型和盖子

自动有序的送瓶 快速有序的理瓶 自动洁净的洗瓶

全自动塞入干燥剂 /棉条 /医药用纸等

根据不同包装容器适用不同的贴标机

Bottles will be unscrambled and conveyed to 
next step.

Accurately counting and filling by patented 
counting filling machine

Aluminum foil electromagnetic induction sealing, 
air cooling technology, saving energy

Fully automatic sealing, suitable for different 
bottle types and caps.

Automatic or orderly sending the bottle with an 
orderly manner automatic and clean -to -clean bottle

Desiccant, cotton sliver, medical paper will be 
plugged in bottles

Different labeling machines are suitable for 
different packaging containers

供料系列

罐装系列

封口系列

锁盖系列

供瓶系列

塞入系列

贴标系列

Supply series

Counting filling

Aluminum foil sealing

Cap sealing

Bottle supply series

Desiccant plugging in

Sticker labeling

智能包装方案

INTELLIGENT 
PACKAGING SOLUTIONS

装瓶       装袋 装盒

一次包装
   Filling and packing by different containers

Filling in bottle  Filling in bag Filling in box

扫码了解更多
LEARN MORE

三维裹包机：对物品进行裹包 送料、热封等程序。
热收缩膜机：可调式送料高速电眼，确保裹包平
整美观。

三维裹包机：对物品进行裹包 送料、热封等程序
热收缩膜机：可调式送料高速电眼，精准锁定标签

金属检测仪：检测产品中夹杂或漏落的物质

立式 / 卧式 / 上开口装盒机：具有在线物料输送
与检测的功能，也可实现说明书的折叠，纸盒吸
入成型、物料入盒、封口等功能。

机器人码垛机：按要求对箱体码垛
机械式码垛系统：自动将纸箱按顺序排列

Boxes are wrapped and film-sealed by a box 
wrapping machine.
Machine for film heating and shrinking: Detective 
sensor that may be adjusted to provide a flat, 
smooth end product.

Boxes are wrapped and film-sealed by a box 
wrapping machine
Machine for film heating and shrinking: Detective 
sensor that may be adjusted to provide a flat, 
smooth end product

It has the capability of online material conveying and 
detection and can be a vertical, horizontal, or top 
opening cartoning machine. Additionally, it is capable 
of carrying out manual folding, carton formation, box 
filling into carton, and carton sealing.

Robot palletizer: palletizing the box as required
Automatic carton palletizing system, all cartons 
will be stacked

裹包系列

装箱系列

检测设备系列

装盒机系列

全自动码垛机器人系列

Boxes wrapped

Carton wrapping machine

Detecting device

Carton filling machine

Automatic palletizer

装箱 封箱 码垛
Carton filling and wrapping Carton sealing Carton palletizing

Metal detector: Detect the inclusion of metals in the product
Online weighing device: Check whether the product 
weight meets the set target
Visual inspection device: detection of product fragments, etc.

在线检重秤：检测产品重量与设定目标是否相符

视觉检测：残片等检测

裹包       装中盒       单瓶装盒
Bottle packed by box Box wrapped Boxes packed by carton

过程包装
 From single bottle filling to cartoning

末端包装
 Carton packing and palletizing
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多种装瓶方式

精准快速灌装
形状、大小各异，透明或不透明的瓶子类容器，都能做到精准快速灌装

功能软糖装瓶

冻干糖果装瓶 片剂、丸剂装瓶 保健品装瓶 粉剂装瓶

胶囊精华装瓶 中药滴丸装瓶 洗衣凝珠装瓶

Apply to filling various bottles Bottles of different shapes, volume, transparent or opaque can be filled accurately and quickly

Filling fast and accurately

Gummy candy filling

Freeze dried candy filling

Capsule filling

Tablets and pills filling

Chinese medicine pills filling

Health care products filling

Laundry detergent pods filling

Powder filling

装瓶
Bottle filling 

SUCCESSFUL PROJECTS
项目案例 多家知名品牌合作案例
Projects of more well-known brand collaboration

扫码了解更多
LEARN MORE

图片仅供展示Pictures are for display only

·高速化的包装模式，过程灵活流畅
·可达 300 瓶 / 分钟
·配备防尘装置，有效避免粉尘污染
·开装箱一体化操作，流程紧凑，省时省力

·High-efficiency production line, flexible and smooth packaging process
·Top packing speed can reach 300 bottles per minute
·Equipped with dust-proof device to effectively avoid dust pollution
·Integrated carton forming and bottle filling in same system, integrated operation, process fluency

绿洲怀药粉剂瓶装生产线

Powder filling production line for Oasis Huaiyao Biotechnology Co., LTD

扫码了解更多
LEARN MORE
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辽宁同仁堂人参冻干精华瓶装生产线

· 纯个性化，按照要求定制方案并设计
· 满足后道真空旋盖、精致装托等包装需求
· 操作简便，运行流畅，自动化程度高

Freeze Dried Ginseng bottle filling production line for Liaoning Tongrentang

· Whole filling production line is designed according to customer requirements
· Vacuum cap sealing system and tray packing system reaches client requirement
·  Easy operation system, smoothly production and high degree of automation

扫码了解更多
LEARN MORE

加拿大软糖瓶装生产线

· 智能生产管理系统，有效提高产能
· 帮助用户降低对人工的依赖，大大节约成本
· 包装的各环节联系紧密，有效解决软糖易黏问题，计数精准，省时省力
· 可以灵活适应各种大小、形状和质地的软糖产品，满足多样化包装形式

Soft candy filling production line for a Canadian client

· Using an intelligent production management system, production capacity can be effectively improve
· Assist the customer in reducing their reliance on manpower and significantly cut manufacturing  expenses
· All packing procedures are interconnected, effectively solve the jelly easy adhesion problem,count precisely,   
     and save time and effort
· It may be easily modified to pack gummy items in a variety of sizes, shapes, and textures, 
     satisfy the needs of a variety of  packaging needs

扫码了解更多
LEARN MORE
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果汁软糖装袋

胶原蛋白粉装袋

每日坚果装袋

混合营养包装袋

预制菜小袋装大袋

积木装袋

奶酪棒装袋

冷冻鸡翅装袋

装袋
Bag filling 

三边封袋 拉链袋 自立袋 自立拉链袋 背封袋 背封风琴袋
Three-side sealed bag Zipper bag Stand-up pouch Stand-up zipper bag Back-sealed bag Accordion back-sealed bag

八边封拉链袋 四边封袋 八边封袋 自粘袋 异形袋 卷膜
Octagon-sealed zipper bag Four-side sealed bag Octagon-sealed bag Self-adhesive bag Irregularly shaped bag Rolling film

Fruit juice gummy packaging Pre-made vegetable small bag packaging into a large bagDaily nut packagingCheese stick packaging

Collagen powder packaging Frozen chicken wing packaging Mixed nutritional package packaging Building block packaging

灵活 高效 多种装袋方式

给袋式 制袋式

Premade bag filling and rolled film made bag filling

液体、酱体、颗粒、粉末、不规则块状物等物料

Suitable for filling liquid, paste, granules, powders, irregularly 
shaped materials and other materials

Flexible , efficient 
Multiple bag filling methods

SUCCESSFUL PROJECTS
项目案例 多家知名品牌合作案例
Projects of more well-known brand collaboration

扫码了解更多
LEARN MORE

图片仅供展示Pictures are for display only

三只松鼠干湿混合每日坚果袋装生产线

·专业的干湿分离技术，应对自动化混合包装的有效策略
·智能化自动设备，实现高效稳定的包装
·自动化程度高，操作简单方便
·延伸柔性包装系统，实现智能化干湿分离
·准确识别多种不同物料形态，满足多样化包装需求

Three Squirrels dry-wet mixed daily nuts bag packaging production line

·Using dry-wet separation technology as a response method,effective strategies for dealing with 
     automated mixed packaging
·Intelligent automated machinery that produces steady and high-efficiency packing
     High level of automation, straightforward and practical operation
·Adaptable packaging system that may be extended, enabling intelligent dry-wet separation
·Accurately recognizing a variety of various material shapes, satisfying various packaging requirements

扫码了解更多
LEARN MORE
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泰国速冻食品数粒装袋生产线

· 任何形状、大小、质地都能精准识别，高效包装
· 用材符合食品加工行业卫生标准，安全可以保障
· 振动轨道可自行调节振幅，轻柔的包装处理，不损伤物料
· 全流程在低温环境下操作，灵活完成自动化包装工作

·High-efficiency packing is made possible by the equipment's ability to detect packaging items of any form, 
    size, and texture.
·Materials used in the equipment adhere to the industry's hygienic regulations, assuring safety.
·The device's vibration track can automatically vary the amplitude for gentle packing that doesn't harm the material.
·Throughout the process, the production line operates at a low temperature while flexibly completing 
    automated packaging tasks.

Quick-frozen food counting and bagging production line for a Thailand client

扫码了解更多
LEARN MORE

·全自动，智能化，降低人工依赖性，仅需一人即可完成操作
·对于不规则的易损物料也能在保证产品完好的前提下做到快速精准数粒
·集理料、数粒、分装为一体，实现持续供料，稳定输出
·形态小巧，节省更多空间

冲泡型冻干馄饨数粒包装生产线
Instant freeze-drying dumpling counting filling production line

·System that is fully automated and intelligent. One worker will run the whole manufacturing line,     
     reducing the need for additional staff
·It can rapidly and precisely count and fill even erratic and delicate items
·It smoothly combines product feeding, counting and packing
·It saves more space due to its small size

扫码了解更多
LEARN MORE
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全自动 智能化

五芳斋粽子装盒

袋装维生素装盒 采血针装盒 洗衣凝珠装盒

小馄饨装盒 条包益生菌装盒

装盒
Box filling Fully automatic, intelligent

Vertical box filling machine, horizontal box filling machine and 
top opening box filling machine
Machine overload shutdown, defective products will be 
removed automatically, machine working fault will be displayed 
and alarm, final product will be counted and packed
Applicable to a variety of products of different sizes and shapes

立式装盒机、卧式装盒机和上开口装盒机

机器过载停机，自动剔除残缺品，故障显示、
报警和成品计数
适用于大小、形态各异多种类物料

多种装盒方式
Multiple box filling methods

Wufangzhai rice dumpling box filling

Bagged vitamin box filling

Small wonton box filling Bar pack probiotic box filling

Blood collection needle box filling Laundry pod box filling

SUCCESSFUL PROJECTS
项目案例 多家知名品牌合作案例
Projects of more well-known brand collaboration

扫码了解更多
LEARN MORE

图片仅供展示Pictures are for display only

· 全自动化，实现无人化生产模式 
· 全信息化，操作数据、报警模式等均进入管理系统
· 柔性化程度高，可一键调整更换品种

纪念币装盒包装生产线

·Complete automation for unmanned production mode
·Complete informationization, including operational data, alarm modes, and other information        
     entered into the management system
·High degree of adaptability, including the capability to quickly alter and switch types with a single click

Commemorative coin box packaging production line

扫码了解更多
LEARN MORE
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出于对包装形式创新的要求，五芳斋需要一位在包装技术领域经验丰富又十分可靠的伙伴来实现粽子的自动化混合包
装，与恒力包装在上海国际加工包装展会上的结缘促使这次合作顺利展开。
恒力包装为五芳斋量身定制方案，创造性地采用灵活的制托式供应形式，将包装盒折叠形成托盘，在最后推入折好的
盒中。一整套流程运作下来，快速流畅，不仅有效节约了应用于生产的空间和劳动力，还使得速度提高，操作更加安全，
让整体效益显著增加。

五芳斋粽子生产线
Wufangzhai rice dumpling box filling and packaging production line

Wufangzhai needed a dependable partner with extensive knowledge in the field of packaging technology to 
achieve automated mixed packaging of rice dumplings due to the necessity for novel packaging. The partnership 
between Wufangzhai and Hengli made the growth of this collaboration easier.
For Wufangzhai, Hengli created a special packaging strategy and ingeniously used a flexible tray-style delivery 
form. The rice dumplings are inserted inside the folding packing box after it has been folded into a tray. The 
entire packaging process is quick and easy, reducing manufacturing time and resources while also promoting 
product efficiency through faster packing and safer staff operations.

扫码了解更多
LEARN MORE

采血针装盒包装生产线

· 单条轨道计数，确保识别精准，提升效率与合格率
· 自动吸取纸盒并灌装，折盒贴标裹包全部一气呵成
· 各环节灵活匹配，可组成完整的包装生产线

Blood collection needle box filling and packaging production line

·Single-track products counting filling to ensure accurate identification, improving packaging   
     efficiency and qualification rate
·Automatically form the paper box and fill it, folding, labeling, wrapping and packaging all at once
·The packaging process is flexibly matched to form a complete packaging production line

扫码了解更多
LEARN MORE
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制箱装箱 高效稳定
多种装箱方式

拥有伺服系统控制，运动轨迹可调整性强；故障声光报警；自动、手动功能自由切换

宠物罐头装箱

牙刷装箱 药品装箱 口罩装箱

零食大礼包装箱 枣夹核桃装箱

装箱
Carton filling and packing

Multiple packing methods

Carton forming and packing  Efficient and stable

With powerful motion trajectory adjustability and sound and light fault alarms, the equipment is operated 
by a servo system. Automatic and manual modes may be easily swapped between.

Canned pet food packing Snack bag packing

Toothbrush packing Medicine packing Mask packing

Jujube walnut packing

SUCCESSFUL PROJECTS
项目案例 多家知名品牌合作案例
Projects of more well-known brand collaboration

扫码了解更多
LEARN MORE

图片仅供展示Pictures are for display only

· 实现了数据的可追溯化
· 在用材 、使用方面都更加安全
· 检重灌装一体化，减少设备占地，节省空间
· 机器人码垛操作，降低人工依赖，高效便捷

常熟费森尤斯透析液末端包装生产线

· The system realizes data traceability. 
· The equipment is safer to use in terms of materials and usage. 
· The integration of weight checking and filling reduces the equipment footprint and saves space. 
· The robot palletizing operation reduces human dependence and is more efficient and convenient.

Fesenius (Changshu) dialysis solution packaging production line

扫码了解更多
LEARN MORE
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我们的优势
ADVANTAGES OF HENGLI

恒力包装的核心技术优势，对于各种大小、形状、材质的物品都可以做到高速精准数粒、分装。

对于不同种类的产品按照不同的要求分别计量并混合装入容器，满足用户包装创新的需求。

Hengli's core technical advantages enable fast, precise counting and filling of objects of varied sizes, shapes, and 
materials.

To address the demands of consumers for packaging innovation, different types of products are measured 
individually in accordance with various specifications and blended into containers.

计数包装
Counting filling technology

为您节省 80% 的人工成本，提高您的产量 , 解放生产力！

01

02 Combining packing products
混合包装

You to save 80% of labor expenditures, boost output, and unleash productivity!

扫码了解更多
LEARN MORE

恒力包装创新包装技术。一套包装设备就可以满足您产品规格多样化的需求。

恒力包装能够实现一致性、体系化的整线包装工程，一次包装、过程包装、末端包装统一规划、统一实施。保证包装
系统稳定、高效。

Hengli Packaging develops cutting-edge packaging solutions. Your demands for product specification variety can 
be satisfied by one adaptable packing system.

Hengli is capable of realizing whole-line package engineering that is consistent and methodical, as well as 
coordinated planning and coordinated implementation of primary packaging, process packaging, and terminal 
packaging. Verify the stability and effectiveness of the packing system.

包装工程
Packing project

柔性包装
Adaptable packaging

04

03
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恒 久 才 能 专 业  ·  力 求 才 能 致 精

恒力里程碑大事记

您身边的包装方案解决专家PAGE  /  2525

专注包装
助力梦想

FOCUSING ON PACKAGING
REALIZE DREAMS

Professionalism comes from perseverance  excellence comes from constant improvement

Hengli's Memorabilia

Your packaging solutions expert

恒力成为中国制药装备行业协会会员。

2008
The China Pharmaceutical Equipment Industry Association 
accepted Hengli as a member.

恒力参与多项国家标准、行业标准主要起草或修制订工作。

2010
Hengli took involved in the primary formulation or revision of several national and business standards.

恒力被授予江苏省民营科技型企业称号。
小丸自动灌装联动生产线被认定为省市装备制造业重点领域首台（套）重大装备及关键部件。

2014
In Jiangsu Province, Hengli was given the distinction of private technology-based firm.
One of the first (set) large pieces of machinery and essential elements in crucial divisions of the provincial 
and municipal equipment manufacturing sector was designated as the tiny pill automated filling production 
line.

恒力被认定为国家高新技术企业。
微丸电子数粒机、小丸自动灌装联动生产线、干燥剂塞入机和电子数粒装袋机等 产品获得江苏省高新产品认定。

2016
Hengli was acknowledged as a top-tier national high-tech company.
In Jiangsu Province, Hengli’s products include electronic counting and bagging machines, automatic small 
pill filling production lines, desiccant stuffing machines, and tiny pill counting filling machines have received 
high-tech product certification.

恒力在全国中小企业股份转让系统挂牌。
恒力通过 ISO9001 质量体系管理认证，所有产品通过 CE 认证，并通过机械工业包装机械产品质量监督检测中
心检测。

2017
The National Small and Medium Enterprise Share Transfer System listed Hengli.
All items manufactured by Hengli have obtained CE certification, ISO 9001 quality system management 
certification, and they have all passed inspections by the Machinery Industry Packaging Machinery Product 
Quality Supervision and Inspection Center.

恒力成为中国食品和包装机械工业协会第七届理事会理事单位。

2018
The seventh council of the China Food and Packaging Machinery Industry Association chose Hengli as its 
governing member.

恒力参与多项国家标准、行业标准主要起草或修制订工作。

2019
Hengli took involved in the primary formulation or revision of several national and business standards.

扫码了解更多
LEARN MORE
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企业荣誉

统计截止于 2023 年 4 月
Deadline for data statistics is April 2023

2
外观设计专利

项
Design patent

13
发明专利

项
Invention patents

53
实用新型专利

项
Invention patents

19
软件著作专利

项
Utility model patents

扫码了解更多
LEARN MORE

ACHIEVEMENT 
OF HENGLI

科研水平R & D level

设立的“南通恒力计数分装工程技术研究中心”为市级工程技术中心，是国内唯一一家以计数分装技术为核心的研究机构。
恒力与外部科研院相结合的创新研发平台和体系（江苏省教委批复的企业研究生工作站），形成了从技术成果、产品
到产业化应用的良性运行机制。 

企业研究生工作站
Graduate Workstation

The sole domestic research facility specializing in counting and packing technology is the "Nantong Hengli Counting and 
Subpackaging Engineering Technology Research Center," founded as a municipal engineering technology center.
Hengli and external scientific research institutes have combined to create an innovative research and development 
system (enterprise graduate workstation approved by the Jiangsu Provincial Education Commission), which has 
created a beneficial operating mechanism from technological advancements, products, and industrial applications.

中国食品和包装机械工业协会第七届理事会理事单位 科学技术进步奖：小丸自动灌装联动生产线
A member of the China Food and Packaging Machinery Industry Association's 7th Council Award for Science and Technology Advancement: Automatic Filling Production Line for Pills

国标行标

2 项国家标准主要起草单位

6 项行业标准主要修制定单位

产品鉴定

4 项省市首台（套）设备认定

3 项新产品鉴定证书

Industry standards and national standards

Product Identification

Create two primary draft national standards

Formulated and revised six industry standards

3 new products certification

4 sets equipment had been past certification by Jiangsu provincial official certification
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授权专利

发明专利（10 余项）

实用新型专利（50 余项）

计算机软件著作权（10 余项）

Authorized patent

Invention patents (more than 10 items)

Utility model patents (more than 50 items)

Computer software copyright (more than 10 items)

质量管理体系认证
Quality Management System Certification

篇幅有限，未能全部列出
Space is limited, not all listed

权威检测

电子数粒机

电子数粒装袋机

电子数粒灌装生产线

理瓶 - 计数装瓶 - 旋（压）盖一体机

旋盖机

微丸电子数粒机

小丸自动灌装联动生产线

多功能计量装袋机

全自动干燥剂塞入机

全自动塞纸机

不干胶贴标机

纸盒棱边转角封口贴标机

全自动外耳口罩一拖二生产线

Tiny pill filling production line

Multifunctional measuring bagging machine

Fully automatic desiccant plugging machine

Automatic paper plugging machine

Automatic sticker labeling machine

Carton edge corner sealing labeling machine

Automatic mask making machine

Tiny pill counting filling machine

Cap sealing machine

Bottle unscrambler--counting filling machine--cap sealing machine

Electrical counting filling production line

Electrical counting bagging machine

Electrical counting filling machine

恒力设备通过欧盟 CE 认证
通过权威专业机构检验

Hengli equipment has passed the EU CE certification
Passed the inspection of authoritative professional organization

Authoritative inspection

扫码了解更多
LEARN MORE
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Hengli has a wealth of expertise in offering automated packaging solutions as a technical specialist in the 
packaging machines sector. We have a ton of automated packaging machinery, which includes everything from the 
beginning feeding system to the terminal packing and palletizing machine. No of the scope of the project, Hengli 
has consistently been honest with its partners over its many years of operation. We make an effort to satisfy the 
various packaging demands of clients by relying on strong professional technical prowess and thoughtful service 
throughout the entire process. In addition, Hengli has been successfully operating for more than 10 years without 
any legal conflicts, and the industry has lauded its professional caliber.

LOOKING FOR AGENCY
合作代理

恒力包装作为行业内提供包装设备和包装技术解决方案的专家，具备丰富的自动化包装经验。我们旗下的自动化包装
设备众多，从最初的供料系统到终端的装箱码垛机器，可谓一应俱全。在恒力包装从业的这数十年间，无论项目大小，
企业在合作时皆以诚信为本，依靠过硬的专业技术实力，辅以全流程跟进的贴心服务，力求满足客户多样化的包装需要。
与此同时，因为恒力包装的妥善经营，十多年间未曾发生任何诉讼纠纷，专业品质广受业内赞誉。

欢迎各位同行以及相关人士代理本公司产品！
We cordially invite all colleagues and pertinent individuals to represent our goods!

扫码了解更多
LEARN MORE

“以用户为友，拜用户为师，想用户所想，急用户所急 ”
Be collaborators with clients, learn further from clients, advance and grow with clients

扫码了解更多
LEARN MORE
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Personalized product packaging  Enhance the packaging efficient  Simplify the packaging process  Intelligentize packaging system

地址：中国江苏省南通市崇川区黄海路 338 号
内贸电话：0513-85332881
外贸电话：0513-85332880
传真：0513-85332605
邮编：226001
网址：www.hl-pack.cn / www.hlpharmapack.com
电子邮箱：sales@hlpharmapack.com

Add：338 Huanghai Road, Chongchuan District, Nantong, 
Jiangsu province, China
Domestic Sales Dept：0513-85332881
Exporting Sales Dept：0513-85332880
Fax：0513-85332605  P.C：226001
Web Site：www.hl-pack.cn / www.hlpharmapack.com
E-mail：sales@hlpharmapack.com
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地址：上海市青浦区徐泾镇诸光路1588弄698号380室
Add：Room 380, N.698, 1588 Lane, Zhuguang Road, Xujing 
Town, Qingpu District, Shanghai.

上海派全进出口有限公司
Shanghai Omnipack Import&Export Co.,Ltd.


